
Film készült az udvarhelyi birkózókról (videó)
2015. május 04. hétfő, 16:06

  

László Szabolcs, a Fások Sport Klub elnöke érdeklődésünkre elmondta, hogy a birkózóklub
promoválására szolgál a kisfilm.

  

Szerettünk volna betekintést nyújtani a birkózásról egy olyan közönségnek, amely nem ismeri a
sportágat, vagy esetleg, ha ismeri, akkor közelebb hozzuk ehhez az egészhez. Kicsit meg
akartuk mutatni, hogy miről is szól, milyen munka folyik a klubban – tette hozzá László.

  

A videómegosztókon egyelőre egy rövidebb kivonata, trailere jelent meg annak a hosszabb
filmnek, amely tüzetesebben bemutatja a birkózást.

  

{youtube}ENBe757N748{/youtube}

  

A Fások Sport Klub felkérésére a filmet Józsa Levente készítette, róla itt olvashatsz többet .
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